
   VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 2022 

Datum/tijd Woensdag 23 februari 2022 om 19.30 uur
Locatie Clubhuis TC Excelsior (Waarderpolder)
Aanwezig Bestuur en 16 leden
Afwezig met kennisgeving Niels Pabst, Hans Hoogeveen, Cor Zwaan, Charles Schelfaut,

Bram Oude Elberink, Marcel Wijtkamp, Rene van ’t Hof, 
Annet Massee, Reijer Blankevoort

1.OPENING EN MEDEDELINGEN BESTUUR 

De voorzitter (Joop) heet de aanwezige leden welkom en begint met de constatering dat we 
alweer twee jaar te maken hebben met de coronapandemie. We hopen uiteraard dat we dit 
jaar terug kunnen naar een normaal seizoen en onze wekelijkse ritten kunnen rijden.

Door de corona maatregelen kon onze 40-jarig jubileum dag in 2020 niet door gaan en 
waren ook in 2021 uitjes of andere extra clubactiviteiten niet mogelijk. Het gereserveerde 
geld voor het jubileum is deels gebruikt om alle leden een gratis clubshirt te bieden. Joop 
gaat ervan uit dat iedereen het nieuwe shirt bij de clubritten zal gaan gebruiken. Daarbij 
meldt hij dat de webshop nog tot 2 maart as is geopend en een winterjack en een windjack 
zijn toegevoegd in de webshop. 

Een effect van corona is dat ons ledenaantal de afgelopen 3 jaar terug is gelopen van rond de
100 naar 75 leden. Als oorzaak geeft Joop aan dat we relatief weinig nieuwe leden erbij 
hebben gekregen, maar ook dat leden die de afgelopen jaren eigenlijk nooit meer 
meefietsten hun lidmaatschap hebben opgezegd. Een vaste basis van 75 leden is op zich 
voldoende maar we willen graag weer toegroeien naar 100 leden. 

Om nieuwe leden aan te trekken, gaan we meedoen aan Start2bike van de NTFU. Op 12 
maart volgen Joop en Frans daarvoor een cursus bij NTFU in Veenendaal en geven vanaf 19 
maart 4 zaterdagochtenden een start2bike training in Haarlem. NTFU geeft daarvoor een 
kleine financiële bijdrage en we verwachten deelnemers uit de buurt van Haarlem te 
enthousiasmeren om lid bij ons te worden. Joop vraagt de aanwezigen om hun vrienden- en 
kenniskring te attenderen op de Start2bike trainingen. Meer informatie staat op de site.

Joop vervolgt met de oproep om bij het rijden van de clubritten zoveel mogelijk kennis te 
hebben van de route (met behulp van bijvoorbeeld Garmin). Als dat op peil is, dan kunnen 
we makkelijker in kleinere groepen rijden. Wat wel zo veilig is. Edgar zal aan het eind van de 
vergadering toelichten hoe je eenvoudig een route op je Garmin kunt zetten. 

2. INKOMENDE EN UITGAANDE STUKKEN  
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Voor deze vergadering heeft de secretaris (Ronald) een aantal afmeldingen ontvangen (zie 
bij afwezig met kennisgeving).

Ronald geeft aan dat we onze statuten tegen het licht willen gaan houden. Directe 
aanleiding daarvoor is de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). Om daaraan te 
voldoen is een beperkt aantal aanpassingen in onze statuten nodig. Het gaat met name om 
een bepaling op te nemen in de statuten waarin staat wat er moet gebeuren in het geval van
ontstentenis of belet van alle bestuurders. Wie mogen er dan beslissingen nemen? Alhoewel
we ons afvragen of voor een kleine club als die van ons de WBTR wel zo nodig is, zullen we 
daar toch aan moeten voldoen. We hebben daarvoor nog een aantal jaar de tijd. 

3. VERSLAG LEDENVERGADERING VAN 10 NOVEMBER 2021 

Het verslag wordt doorgenomen.
Herman Souverein merkt op dat in het verslag bij agendapunt 9 mist dat hij van de 
gelegenheid gebruik heeft gemaakt om Jos in een korte speech te bedanken voor zijn inzet 
en hem als dank een fles wijn heeft overhandigd. Ronald zal dit alsnog opnemen in het 
verslag.

Met inachtneming van deze aanpassing wordt het verslag vastgesteld. 

4. VERSLAG PENNINGMEESTER 

De penningmeester (Edgar) loopt het verslag door. Het financieel verslag over 2021 en de 
begroting 2022 is beschikbaar op de ledenpagina van de website.   

In zijn toelichting geeft Edgar aan dat we ondanks een teruglopend ledental nog steeds een 
financieel gezonde vereniging zijn met voldoende reserves. We hebben gelukkig ook nog wat
sponsors. De grootste kostenpost zijn lidmaatschap NTFU, de huur van het clubhuis en, 
specifiek voor 2021, de door ons ingekochte clubkleding. 

Er was - zoals Joop al eerder aangaf - voor ons 40-jarige jubileum een bedrag gereserveerd 
dat helaas niet kon worden benut. Deze reservering is nu deels gebruikt voor de aanschaf 
van kleding. Het restant kan alsnog worden gebruikt voor het organiseren van een 
jubileumdag. Net als voorgaande jaren is besloten om de contributie in 2022 niet te 
verhogen.

Op de vraag van Marcel Ros of we de kosten van het clubhuis met de HRC delen, antwoordt 
Edgar dat HRC de hoofdhuurder is en wij voor de zaterdagen het clubhuis huren van de HRC. 
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Jacques vd Burg vindt het NTFU-lidmaatschap best duur en vraagt wat de NTFU daarvoor 
eigenlijk doet. Dit is een vaak gestelde vraag. Joop antwoordt dat de NTFU - naast algemene 
belangenbehartiging van de fietssport – ons voordelen biedt zoals fietsverzekering, fietsblad,
korting op deelname aan georganiseerde ritten, ondersteuning bij bestuurstaken en het 
geven van trainingen (zoals Start2bike). Ronald vult aan dat in onze statuten is opgenomen 
dat we lid zijn van de NTFU. 

5. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE 

Hein Montauban brengt verslag uit van het bezoek dat hij samen met Bram Oude Elberink 
aan de penningmeester heeft gebracht. De kascommissie heeft geen onregelmatigheden 
geconstateerd en adviseert de leden om de penningmeester decharge te verlenen over het 
gecontroleerde boekjaar 2021. De leden bedanken de penningmeester voor zijn inzet en 
verlenen decharge.

6. BENOEMING KASCONTROLECOMMISSIE 

Als leden van de kascontrolecommissie worden voor het boekjaar 2022 benoemd:

o Bram Oude Elberink
o Cor Zwaan
o Jacques vd Burg (reserve)
o Mark Scheefhals (reserve)

7. TOERSEIZOEN 2021 EN 2022 

Frans blikt terug op 2021 en geeft een vooruitblik op 2022. 

Voor de korte ritten zijn er zowel GPX-bestanden als uitgeschreven routebeschrijvingen 
beschikbaar. Voor de lange ritten zijn er alleen GPX-bestanden.

Voor 2022 kennen we een aantal nieuwe ritten. Ook zijn bestaande routes herzien 
bijvoorbeeld omdat de sluizen weer open zijn, de weg langs Markermeer is afgesloten of 
vanuit algemene veiligheidsoverwegingen (in de regio wordt het steeds drukker). Ook vinden
velen de Schipholweg niet fijn fietsen.  Een aantal mooie “veilige” ritten staan twee keer op 
de jaaragenda.
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Naaste de clubritten op zaterdag kennen we ook een aantal doordeweekse ritten. Het 
afgelopen jaar is om verschillende redenen er slechts een keer een doordeweekse rit 
doorgegaan. Dit jaar proberen we het opnieuw, met een paar wijzigingen.

Om de ritten verder te verbeteren gaat Frans deelnemers vragen na afloop van een rit een 
korte enquête in te vullen. Het vragenformulier ligt na afloop klaar in het clubhuis maar kan 
evt bij vertrek al worden meegenomen. Het formulier komt ook beschikbaar op de site.

Jacques vd Burg vraagt of de clubritten op de site alleen open staan voor leden of vrij 
toegankelijk zijn? Joop antwoordt dat de ritten zijn afgeschermd op de ledenpagina en dus 
alleen voor de leden beschikbaar zijn.

Marcel Ros oppert om mooie ritten vaker in het jaar te rijden, voor het geval een rit wordt 
gemist. Frans geeft aan dat hij een aantal mooie ritten al dubbel heeft gepland maar open 
staat voor verdere suggesties. 

Als er suggesties of ideeën zijn voor de ritten van volgend jaar dan graag doorgegeven aan 
Frans van Dongen via toercommissie@toerclubexcelsior.nl 

8. BESTUURSSAMENSTELLING 

 Joop van de Broek (Voorzitter) is aftredend in 2023 
 Edgar van Bockhooven (Penningmeester) is aftredend in 2024 
 Ronald Stoeckart (Secretaris) is aftredend in 2023 
 Frans van Dongen (Algemeen lid/ Toercommissie) is aftredend in 2022 en 

beschikbaar voor herbenoeming

Als bestuurslid draagt het bestuur voor:
 Frans van Dongen (Algemeen lid/ Toercommissie) benoemd voor 3 jaar en aftredend 

in 2025 

De ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde benoeming van Frans.

9. UITREIKING HERINNERINGEN 2021

De diverse herinneringen voor zowel 2020 als 2021 vindt plaats in de ledenvergadering 2022.
Voor leden die vorig jaar hadden aangegeven de herinneringen 2020 graag eerder te 
ontvangen, hebben deze na afloop van de ledenvergadering november 2021 ontvangen.
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Joop noemt de namen van leden en het aantal kilometers dat zij hebben behaald 
(10.000/25.000/40.000/80.000/100.000 km). Zij kunnen hun herinnering na afloop van de 
vergadering meenemen. Voor Hans Dekker en Charles Schelfhaut geldt dat zij inmiddels de 
100.000 km grens zijn gepasseerd! 

Gerard van Sutphen heeft in 2021 de meeste clubkilometers gereden en kan de clubbeker 
mee naar huis nemen.

10. RONDVRAAG EN WVTTK

Kantinerooster
De kantinedienst is aanzienlijk vereenvoudigd: er is nog maar één persoon nodig voor het 
openen van het clubhuis en het zetten van koffie/thee. Dat werkt goed en wordt ook dit jaar 
voortgezet. Joop heeft een kantinerooster opgesteld met daarin namen van leden en de dag 
waarop zij een kantinedienst draaien. Herman Soeverein doet de suggestie om ook 
vergaderingen zoals de ALV in de planning van het kantinerooster mee te nemen. Nu heeft 
hij dit ad hoc op zich genomen. Joop neemt zijn suggestie mee en zal er over nadenken.
 
Rondom Figee
Er wordt op 5 juni as een speciale fietsdag georganiseerd in Haarlem genaamd “rondom 
Figee”. Frans en Joop hebben gesproken met de organisatie (Jan Willem Blok) en mogelijk 
kunnen we onze tourrit van 5 juni koppelen aan dit evenement.

Goede doelenrit
Joop doet de oproep om een doel door te geven dat kan worden gekoppeld aan onze goede 
doelen rit. Het moet gaan om kleinschalig lokaal goed doel.

Omvang groepen
Margreet vraagt aandacht voor het steeds kleiner wordende groepje waarmee zij fietst en 
nog maar uit 2 deelnemers bestaat. Dat geldt ook voor de hybride groep. Joop heeft al 
gesproken met het Haarlems Dagblad voor het plaatsen van een oproep te plaatsen om lid 
te worden van TCEX. Het HD heeft daar geen belangstelling voor en het Haarlems Weekblad 
geeft waarschijnlijk meer mogelijkheden. Ook kan via de facebook pagina een oproep 
worden gedaan om vooral lid te worden en dat we er niet alleen voor racefietsers zijn. 
Daarnaast is belangrijk om vooral in eigen vrienden- en kenniskring te blijven vragen of 
iemand interesse heeft. Margreet zal een tekst aanleveren bij Joop dat hij kan gebruiken 
voor het Haarlems Weekblad.

Clubweekend
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Hans Dekker vraagt of er dit jaar weer een clubweekend wordt georganiseerd. Joop 
antwoordt dat het dit jaar lastig zal zijn omdat er nog veel onzekerheden zijn door corona. 
We kunnen wel bijvoorbeeld met een groepje leden een georganiseerde toertocht gaan 
rijden buiten de vaste zaterdagen. Maar los daarvan willen we eerst goed onderzoeken of er 
voldoende animo voor een clubweekend is voordat we dit gaan organiseren

Jubileumfeest
Herman Souverein vraagt wat er gebeurt nu ons 40-jarig jubileum door corona in het water 
is gevallen? Joop antwoordt dat we inmiddels alweer 42 jaar bestaan en we het 
jubileumfeest uitstellen naar 45 jaar.

11. KORTE UITLEG GARMIN

Edgar geeft een korte cursus hoe je in 6 klikken ritten van de site kunt downloaden naar je 
smartphone en vervolgens naar je Garmin. 

Er wordt gevraagd naar de mogelijkheden van Komoot. Edgar zal daarnaar kijken maar geeft 
tegelijkertijd aan dat Komoot alleen beschikbaar is voor smartphones en niet voor Garmin 
(of Wahoo)

12. AFSLUITING VERGADERING

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 
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